

建立紀念網頁

若逝者符合以下任何一項條件，其親友均可於「無盡思念」網站 (www.memorial.gov.hk) 為他們建立紀念網頁：

- 在公眾火葬場火化
- 在食物環境衛生署紀念花園或指定香港水域撒骨灰
- 在公眾骨灰安置所安放骨灰
- 在公眾墳場安葬
- 生前為香港居民，而其遺體或骨灰安葬或安放於香港的私營墳場或私營骨灰安置所
- 在浩園或景仰園安葬
- 在葵涌火葬場暫存骨灰



Creation of a Memorial Webpage

Family members and friends may create a webpage at the Internet Memorial Service (www.memorial.gov.hk) for the deceased who met any one of the following conditions:

- cremated at public crematoria
- remains scattered in Gardens of Remembrance of the Food and Environmental Hygiene Department or designated Hong Kong waters
- remains kept in public columbaria
- buried at public cemeteries
- a Hong Kong resident and whose body or cremated ashes was/were interred or kept in a Hong Kong private cemetery or private columbarium
- buried at the Gallant Garden or Tribute Garden
- remains temporarily stored at Kwai Chung Crematorium

「無盡思念」網站
隨時隨地 思念至親
Internet Memorial Service
Paying Tribute to
Your Loved Ones
Anytime, Anywhere

詳情請參閱
本署網頁



For details,
please refer to
our website



「無盡思念」網站是食物環境衛生署為公眾人士而設的免費紀念網站服務 (www.memorial.gov.hk)，方便市民隨時隨地悼念摯愛的逝者。

為至親在「無盡思念」網站建立紀念網頁，讓親友透過網頁，互相分享舊的回憶及恒久的思念之情。

親友的一字一句，跨越時空，穿梭回憶，將摯親感情不斷延續下去。

在「無盡思念」網站的紀念網頁，可寫下逝者的生平及資料，並上載相片集和錄像。

親友可在紀念網頁傳送留言及選擇預設的網上祭品(如鮮花、水果、食物等)表達心意，亦可利用流動電話，透過網站的流動版 (m.memorial.gov.hk) 瀏覽網頁及留言。



The Internet Memorial Service is a free memorial website (www.memorial.gov.hk) provided by the Food and Environmental Hygiene Department for the public. It aims at facilitating the public to pay tribute to their lost loved ones at any time and anywhere.

Creating a memorial webpage for our beloved with the Internet Memorial Service allows family members and friends to share past memories and longlasting love for their beloved ones.

Their words transcend time and space, passing on love that never dies.

Using the Internet Memorial Service, you can write the deceased's biography and profile and post his/her photographs and videos in the webpage.

Family members and friends may pay tribute to him/her through posting messages and other "online offerings" (e.g. flowers, fruits, food, etc.) in the webpage. They may also browse the mobile version of the webpage (m.memorial.gov.hk) and post messages through mobile phones.

